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Voor meer informatie: 
sponsorcie@alterno-apeldoorn.nl of informeer bij Astrid Roelofs

Het is niet saai dit najaar. Spor-
tief sowieso al niet maar ook 
niet aan de vergadertafels. 
In de afgelopen maand heb-
ben wij de 2e en laatste ALV 
van dit jaar gehouden. Deze 
keer op een donderdagavond 
en verdraaid, het werd beter 
bezocht. Over verschillende 
onderwerpen werden de aan-
wezigen geïnformeerd en zij 
konden hun stemrecht uitoe-
fenen bij het nemen van beslis-
singen. Deze keer uitsluitende 
unanieme uitslagen maar dat 
is ook wel eens anders. 

Natuurlijk heeft het geholpen 
dat de jubileum speldjes weer 

werden uitgereikt, voor het 
eerst in 3 jaar. De jubilarissen 
die niet aanwezig konden zijn 
kunnen hun speldjes afhalen op 
een vergaderavond van het be-
stuur. De volgende is op maan-
dag 11 december. Lukt dat niet 
stuur dan een mail naar be-
stuur@alterno-apeldoorn.nl en 
onderzoek wat wel mogelijk is.

Naast een aantal wedstrijden 
ben ik de afgelopen maand 
ook aanwezig geweest bij een 
vergadering van de sportraad 
Apeldoorn. Heel leerzaam om 
te horen van andere verenigin-
gen wat er speelt: de overeen-
komsten en de verschillen. Er is 

gesproken over ledenaantallen 
en trends. Niet alle sporten zijn 
goed uit de coronatijd gekomen 
v.w.b. ledenaantallen en overal 
loopt het beter in de meisjeslijn 
dan bij de jongens. Het maakt 
nieuwsgierig naar de oorzaken.

Wat mij duidelijk is geworden 
is dat je op vele manieren kan 
kijken naar sportaccommoda-
ties. Uitsluitend beoordelend 
per vierkante meter, is er geen 
tekort(ieder zaaltje meegere-
kend) maar er is veel te weinig 
sporthalruimte. Daarnaast is 
er overcapaciteit aan voetbal-
velden en blijft het wat ondui-
delijk wat het begrip kernsport 

oplevert. Apeldoorn is immers 
een volleybalstad. Voorwaar, 
het is bepaald geen eenvoudige 
opgave voor beleidsmakers en 
wij zullen ons pad vinden in het 
doolhof.
Veel succes bij de wedstrijden 
de komende weken en maak er 
een mooie feestmaand van!

Van de voorzitter

Martin Polman

Maar liefst 1363 loten zijn er 
dit jaar verkocht. Een prachtig 
resultaat dankzij onze leden. 
De mini- en de jeugdleden 
hebben weer hun uiterste best 
gedaan om ook loten te verko-
pen aan familieleden, buren 
en bekenden. En dat is dus 
goed gelukt. En nu maar af-
wachten of het geluk doorge-
trokken wordt bij de trekking. 
Wie weet win jij een leuke 
prijs.

Over prijzen gesproken. Onze 
beste lotenverkopers worden 
extra beloond. Zij zullen op za-
terdag 16 december direct na 
de wedstrijd van H1 in het zon-
netje worden gezet. Zij ontvan-
gen hiervoor een uitnodiging. 
De top 3: Lune Koning, Fenna 
Weterkamp en Joris Dalhuisen.
En dat is nog niet alles: alle lo-
tenverkopers die 25 loten of 
meer hebben verkocht, ontvan-
gen van de Grote Club Actie een 
medaille. Deze zullen we ook 
uitdelen direct na de wedstrijd 
van H1. 

Dat zijn naast bovengenoemde 
Alternoten: Thijmen Boven, Bas 
van Bruggen, Saar Zuyderduyn, 
Noa van Hunnik, Bo Kleijer, Lois 
Groters, Nova Bessels, Jayden 

Hartgers, Marit Horst, Enzo van 
Amersfoort, Britt Nikkels, Pim 
Snijder en Timo Beks. Ook deze 
verkopers ontvangen nog een 
uitnodiging. 

We spaarden voor een door-
gang naar ons terras. Een 
schuifpui moet er komen. Dat is 
gelukt. We hebben het bedrag 
nagenoeg bij elkaar gespaard. 
Het bestuur heeft nu de goed-
keuring gegeven aan het plaat-
sen van de schuifpui. Zoals nu 
de planning is, zal dit ergens in 
het voorjaar gebeuren. Weer 
een mooi resultaat dankzij onze 
gezamenlijke inspanning. Dank 
jullie wel allemaal. 

Grote Club Actie 2023: een groot succes. 
Schuifpui een feit.

Oh, wat zijn die lekker, de 
taarten van Bakker Toet. En 
nu zou je er maar zo 1 kunnen 
winnen. 

Bakker Toet stelt een taart 
beschikbaar voor de beste 
oliebollen/appelbeignets ver-
koper. Dus doe je best en wie 
weet. 

Win een taart 
van 

bakkerij TOET
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Sponsor nieuws

Wanneer kwam je voor het 
eerst in aanraking met Volley-
balvereniging Alterno?
Dat is denk ik nu zo’n 5,6 jaar 
geleden. Mijn collega Wouter 
Langendijk is sinds jaren en dag 
lid van Alterno. Eerst als spelend 
lid, nu assistent bij Alterno H1. 
Via Wouter zijn wij als praktijk 
benaderd om de sportmedische 
begeleiding op te gaan pakken 
voor Alterno H1 en D1. Voor alle 
overige leden hebben wij gere-
geld dat men gebruik kan maken 
van een gratis sportspreekuur. 
Vanzelfsprekend kan iedereen 
met fysieke (sport) klachten bij 
ons terecht. 

Speel je zelf nog volleybal?
Ikzelf ben nooit actief lid ge-
weest van een volleybalvereni-
ging, maar vind het spelletje wel 
erg leuk om te doen. In mijn tie-
nerjaren heb ik met regelmaat 
volleybal gespeeld op de cam-
ping. Nadien incidenteel. De 
laatste keer dat ik heb gevolley-
bald was afgelopen januari met 
het WENZ toernooi in januari bij 
Alterno. We hadden ons inge-
schreven met de Fysiotherapie-
praktijk. Wat is dat een leuk en 
goed georganiseerd toernooi. 
Ikzelf heb in het verleden altijd 
gevoetbald (Apeldoornse Boys) 
en nu speel ik tennis. Dus voor-
liefde voor een balsport is er 
wel.

Waarom wilde je Alterno gaan 
sponsoren?
Ik zie het als een mooie samen- 
en wisselwerking tussen Alterno 
en onze praktijk. Uiteraard zien 
wij leden van Alterno bij ons in 
de praktijk. Daar mag natuurlijk 

van onze kant uit ook wat tegen-
over staan naar de vereniging 
toe. Net zoals de meeste sport-
verenigingen in Apeldoorn heeft 
elke vereniging hun leden hard 
nodig en daarnaast ook sponso-
ren.

Aha, dan komen we uit op wat 
je eigenlijk doet voor de kost. 
Wat voor bedrijf heb je?
Wij hebben een fysiotherapie-
praktijk waar je terecht kunt 
voor de meeste therapievor-
men zoals; fysiotherapie, manu-
ele therapie, sportfysiotherapie, 
revalidatietraining, kinderfysio-
therapie, bekkenfysiotherapie, 
arbeidsfysiotherapie en ergo-
therapie. Daarnaast hebben wij 
ook een aantal sportmogelijk-
heden om bijvoorbeeld de reva-
lidatie te optimaliseren.
Begin van dit jaar zijn wij een 
sportclub gestart genaamd H&R 
Movements. Deze sportclub is 

gericht op de 40+er. Hierbij ge-
ven we aandacht aan een ge-
zonde leefstijl en werken we aan 
de (lichamelijke) fitheid met als 
doel gezond oud worden!
Wij hebben 3 praktijklocaties, 
te weten: Deventerstraat 120, 
Baron Sloetkade 109 (gezond-
heidscentrum Welgelegen) en 
Laan van Westenenk 4 (sport-
medisch centrum FSG Health op 
de FSG sportcampus).

Als praktijk leveren wij een bij-
drage aan het fit maken en hou-
den van sporters, werknemers 
en bedrijven.Wilt u nader kennis 
met ons maken, meer weten 
over onze mogelijkheden, of 
een afspraak maken? Neem dan 
contact met ons op via 

055-3605681 of per e-mail 
info@houwerenruijs.nl. Daar-
naast kunt u ook onze website 
bezoeken; www.houwerenruijs.
nl.

Heeft het sponsoren van Al-
terno jou ook nog wat opgele-
verd, zakelijk gezien dan?
Jazeker wel. Wanneer ikzelf 
door de praktijk of oefenzaal 
loop zie ik met regelmaat een lid 
van Alterno in een shirt van de 
vereniging rondlopen, werkend 
aan zijn of haar gezondheid/fit-
heid.
Met vriendelijke groeten,
 M (Maarten) Ruijs
Fysiotherapeut/ Master Manu-
eel therapeut/ Arbeidsfysiothe-
rapeut

Sponsor Uitgelicht:
Maarten Ruijs van Fysiotherapiepraktijk 

Houwer & Ruijs uit Apeldoorn

Fysiotip van de maand
Blijf niet te lang door sporten met een blessure. Wanneer op tijd 
duidelijk in kaart gebracht kan worden wat de blessure inhoudt, 

is ook gemakkelijker een advies te geven wat ermee te doen. 
Voorkomen is beter dan genezen!
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Team nieuws

Het seizoen van het Vlaggenschip tot nu toe
Manager twee-meter-Peter 
(zowel in de lengter, als in de 
breter) vroeg mij laatst of ik 
een stukje wilde schrijven over 
het vlaggenschip van de vereni-
ging voor in de Groene flits. Als 
de dagelijkse manager-taken 
zorgen voor een druk program-
ma gevuld met livestreams 
voorbereiden, wedstrijdbrief-
jes invullen, omvergeslagen 
livestream-telefoons rechtzet-
ten en als een dolle stier aan-
moedigen tijdens de wedstrij-
den. Een stukje schrijven paste 
daar helaas niet meer tussen. 
Aan mij dus de schone taak 
om jullie te vermaken met een 
klein stukje proza over ons He-
ren 1. 

Waar begin je dan? Ga je een te-
rugblik geven van de gespeelde 
wedstrijden of beslis je om juist 
de randzaken te belichten. Maar 
waarom niet beide? Laten we 
beginnen met een korte terug-
blik op volleybalniveau. 
In alle opzichten is dit seizoen 
anders dan vorig seizoen. Na een 
jaar in de nieuwe samenstelling 
te hebben gespeeld merk je dat 
we steeds meer op elkaar afge-
stemd raken. Dingen die vorig 
jaar nog regelmatig fout gingen, 
hebben we het dit seizoen niet 
meer over. Het basisniveau ligt 

een stuk hoger en dat is goed 
terug te zien in het spelbeeld 
tijdens de wedstrijden. Waar we 
vorig jaar nog regelmatig door 
de ondergrens heen zakten, we-
ten we nu deze momenten te 
beperken tot incidenten. Com-
bineer dit met pieken die steeds 
hoger worden en langer duren 
en je hebt een recept voor suc-
ces. Dit alles resulteert in een 
ongeslagen reeks van maar 
liefst negen wedstrijden waarin 
we zowel uit als thuis prachtige 
wedstrijden spelen. Met als kers 
op de taart de overwinning op 
onze directe concurrent Dyna-
mo Heren 3. Wat een wedstrijd 
was dat. Met plezier, vechtlust 
en goed volleybal hebben we 
Dynamo geen moment de kans 
gegeven om van ons te kunnen 
winnen. 3-1 winnen met als ge-
volg dat we 10 punten los staan, 
is een prachtige prestatie. Als je 
aan het begin van het seizoen 
tegen mij had gezegd dat we nu 
zo dik eerste zouden staan, had 
ik je uitgelachen. Maar zo pres-
teren in een nieuwe hogere divi-
sie met een team vol met jonge 
talenten is al een prestatie op 
zich. 
En dat volleyballen is allemaal 
leuk, maar wat er buiten het 
veld gebeurt is nog veel bijzon-
derder. Afgelopen jaar zijn zowel 

Wessel (also known as Wesley), 
Wouter (Woetroe in de volks-
mond) en Robin (beter bekend 
als Bobber, Binho, Bobinho, 
Bobby of Robin) trotse vaders 
geworden van Nola, Mikki en 
Milan. Drie schatten van kleine 
babies. En het komende jaar 
staan er nog twee babies op de 
planning. Thijs (Tiesko) en Mar-
co (Plukkie) staan te popelen 
om hun nieuwe telgen te ont-
moeten. Maar liefste 5 nieuwe 
kinderen in 1 seizoen! Het lijkt 
wel een kwekerij zo efficiënt 
wordt er te werk gegaan. Naast 
al dit kindergeluk zijn er nog 
andere bijzondere ontwikkelin-
gen binnen het team. Marnick 
(Wiens bijnaam niet uitgespro-
ken mag worden) werkt full-
time en gaat tegelijkertijd ook 
naar school. Marnick kan wel 
een boek schrijven over wat hij 
allemaal meemaakt op werk. 
Jochem (aka (soya)Yoghurt) en 
Thom (Thommie) zijn als een 
gelukkig stel samen gaan wo-
nen in een prachtig huisje. De 
jongens krijgen het voor elkaar 
om in minder dan 24 uur een 
goudvis bijna te laten sterven, 
moet je ook maar kunnen. Olaf 
(De Buffel) werk inmiddels volle 
bak en maakt de straten tussen 
Apeldoorn en Amersfoort on-
veilig in zijn dikke BMW. Yvar 

(BoemboemBeumer) is druk 
met de CALO opleiding en pro-
beert zijn aangeleerde danspas-
jes ook op ons over te brengen. 
Rickert is herstellende van een 
schouderoperatie en hoopt aan 
het einde van het seizoen weer 
wat speelminuten te maken. 
Ondertussen houdt hij zich druk 
bezig met een baan in de bouw 
en beunt hij er wat op los. Nieu-
we Thijs (Long T) heeft zich als 
nieuwkomer zeer snel gevestigd 
tussen de bestaande orde. Hij 
past zowel op volleybal niveau 
als op persoonlijk niveau meer 
dan perfect in de groep en is 
een geweldige aanvulling. Thijs 
studeert aan de Technische 
Universiteit in Twente en heeft 
de ambitie om de nieuwe Wil-
lie Wortel te worden. Oja, laat 
ik mezelf niet vergeten. In ben 
afgelopen jaar verhuisd naar 
Schalkhaar waar ik met veel ple-
zier met mijn vriendin en twee 
katten woon aan de rand van 
het buitengebied waar ik als 
boswachter de mooie natuur 
mag beschermen.

Wat een veranderingen alle-
maal. En tussen al die drukte, 
krijgen de mannen van heren 
1 het ook nog eens voor elkaar 
om drie keer in de week met 
elkaar tegen een bal aan te ren-
nen. Prachtig. Als team genieten 
wij enorm van elkaar en van het 
spelletje, en jullie als publiek 
maken het alleen maar leuker. 
We zijn super trots op de volle 
tribunes tijdens de wedstrijden 
en de leuke complimenten na 
weer een mooie pot. Wij ho-
pen dat jullie net zo veel plezier 
hebben aan ons als dat wij aan 
jullie hebben en we zien jullie 
graag elke thuiswedstrijd op de 
banken!

Groetjes van de Heren 1,
Jesse



Commissie nieuws

Eindelijk kwam het er dan toch 
van: de eerste vergadering van 
alle Technische Commissies te-
zamen. We horen je denken: 
“zijn er dan zoveel?”. Maar dat 
valt gelukkig reuze mee. Er is 
een TC dames hoog, dames 
laag, heren hoog en heren laag. 
Verderop zullen we iedereen 
even voorstellen maar eerst wil-
len we de titel van dit verhaal 
even uitleggen.

Vorig seizoen is namelijk de 
jeugd- en minicommissie al op-
gegeven en nu was het tijd voor 
de TC senioren. Na een mooie 
uitleg van Suzanne en Rob na-
mens het bestuur over de tot-
standkoming van de naam vol-
leybalzaken en de verbintenis 
die beide commissies hiermee 
hebben gevonden, werd ons 
gevraagd om ook hier bij aan te 
sluiten. Daarmee was dan ook 
de laatste TC vergadering een 
feit. Ook wij gaan verder onder 
de naam volleybalzaken maar 
met de toevoeging senioren, of-
tewel: VZ senioren.

Verandert er dan verder nog 
iets? Nou eigenlijk niet zo heel 
veel. Het enige wat we ook gaan 
doen is meer verbinding met el-
kaar zoeken. Want uiteindelijk is 

er niet meer zo veel verschil tus-
sen de hogere teams en lagere 
teams en iedereen mag gebruik 
maken van dezelfde faciliteiten 
(bijv. meerdere keren trainen als 
teams dat willen)

Wie zitten er dan in deze groep 
volleybalzaken:

Mark Zijlstra, tot nu toe vooral 
bezig geweest met de lagere 
heren teams en zelf speler van 
heren 4.

Wouter Langendijk, afgelopen 
jaren gewerkt met de hogere 
heren teams en zelf nu voor het 
tweede jaar assistent trainer 
van heren 1.

Inge Rietberg, sinds dit seizoen 
bezig met de lagere dames 
teams en zelf speelster van da-
mes 7.

Jiska Vlieg: samen met Inge Riet-
bergen bezig met de lagere da-
mes teams en zelf speelster van 
dames 7.

Gina Valenti, afgelopen tijd 
bezig geweest met de hogere 
dames teams maar gaat deze 

groep verlaten zodra iemand 
haar taak wil overnemen. Gina 
speelt zelf bij dames 1.

Marloes Zinnemers, afgelopen 
jaren samen met Gina met de 
hogere dames teams gewerkt  
en zelf speelster van dames 1.

En dan ons nieuwste lid van de 
groep: 

Martijn Kist, sinds dit seizoen 
nieuw bij Alterno en al volledig 
ingeburgerd bij heren 7 door 
Rob en genoten van de eerste 
Super Saturday. Met zijn schat 
aan ervaring al snel gestrikt en 
ingelijfd bij onze groep volley-
balzaken. Hij gaat zich onder 
andere bezighouden met zaken 
rondom dames 1 en heren 1 en 
alles wat er verder nog binnen 
de groep nodig is.

Hartelijke groet
Rob van den Dool

De eerste en laatste TC vergadering

Even Voorstellen…
Ik ben Evelien Groot Bluemink, 
Moeder van Leanne uit MC1 en 
Juline uit N6.2

Ik heb zelf in het verleden vol-
leybal gespeeld bij Dynamo.
Ik ben al een tijdje actief bin-
nen Alterno op andere vlakken, 
beide meiden coachen, onder-
steunen bij de trainingen, nu 

ga ik samen met Danielle een 
iets grotere en andere uitdaging 
aan.

Ik ben Daniëlle van Hunen, 
moeder van Noëlla uit mc1 en 
Gino uit jc1. Vroeger heb ik zelf 
ook bij Alterno gespeeld.
Samen met Evelien houden we 
ons bezig met de coördinatie 
van de meiden 10 tot 14 jaar 

oud. Dit zijn de meiden die in de 
mini’s spelen en in de C jeugd.
Het lijkt ons goed om actief te 
werken aan een goede com-
municatie met trainers, spelers 
maar ook de ouders, zodat ie-
dereen met plezier kan volley-
ballen en ouders met plezier 
komen kijken bij hun kind.

Wij houden ons bezig met de 
ontwikkelingen en volleybalple-
zier van alle spelers!

Mochten er vragen zijn laat het 
dan weten via de mail of per-
soonlijk. 
Wij zijn geregeld in de hal te vin-
den 

Groetjes, Daniëlle en Evelien

Coördinator meiden 10-14 jaar



Commissie nieuws

Van Technische Commissie naar Commissie Volleybalzaken
Zoals je kunt lezen in het stukje 
van Marloes hebben de TC-se-
nioren voor het eerst en voor 
het laatst vergaderd. Het eer-
ste doel was om eens even bij 
elkaar te zetten. Immers, de 
efficiëntie van de TC was in de 
afgelopen jaren zo groot, dat er 
geen voorzitter nodig was dan 
ook nauwelijks overleg. Tege-
lijkertijd lopen de werkwijzen 
van de coördinatoren best uit-
een, waardoor enige afstem-
ming best goed was. Daarnaast 
hadden we potentieel nieuw 
TC-lid. En een plan. 

Nou ja, je kunt je afvragen of 
het niet toch nodig was, dat 
vergaderen, of dat het gewoon 
niet gebeurde. Want wie roept 
de boel bij elkaar als er geen 
voorzitter is? We moesten diep 
graven om ons te herinneren 
wie de vorige TC-voorzitter was. 
Was dat nou wel of niet Mathijs, 
totdat ie in het bestuur ging en 
was er nou wel of niet nog een 
voorzitter nadat Freek stopte? 
Hoe dan ook, hoog tijd om bij te 

praten dus. Vanuit het bestuur, 
afdeling Volleybalzaken waren 
we erbij. Natuurlijk om te horen 
hoe de verschillende coördina-
toren (samen)werken. Maar ook 
om te bespreken hoe we vanuit 
het Groene Hart denken dat de 
TC’s voortaan zouden kunnen 
samenwerken.
 
Over de samenwerking valt te 
zeggen dat die losjes is. Er wordt 
onderling afgestemd waar het 
nodig is en meestal gaat dat 
behoorlijk goed maar wat wel 
gemist werd is een coördinator 
voor D1 en H1. Die bal lag bij de 
voorzitter TC en bij gebrek daar-
aan bij het bestuur. Dat vinden 
wij vanuit het bestuur niet wen-
selijk dus we zochten een oplos-
sing. Die hebben we gevonden 
in een nieuw lid: Martijn Kist. Ti-
nus voor vrienden, zo bleek, dus 
zo zijn wij hem tijdens de verga-
dering direct gaan noemen. Hij 
moest immers nog ja zeggen. 

Martijn zal het coördinator-
schap van de eerste teams dus 

gaan oppakken. Andere taken 
gaan we nog afstemmen. We 
zijn enorm blij met Martijn. 
Hij heeft een groot netwerk in 
de volleybalwereld omdat hij 
voorheen op nationaal niveau 
bij Zwolle speelde en is daarna 
gaan voetballen. Dit jaar is Mar-
tijn na lange tijd weer gestart 
met volleyballen in het roem-
rijke Heren 7. Inmiddels heeft 
Martijn toegezegd de TC te ko-
men versterken. Blij mee!

Een ander punt dat ter tafel 
kwam is het inschrijfformulier. 
Dat leverde te weinig informatie 
op, zoals het niveau waarop ie-
mand wil instromen, waardoor 
sommige aanmeldingen bleven 
hangen in de mailbox. Het over-
leg leverde een snelle reparatie 
op, waardoor aspirant-leden nu 
sneller antwoord kunnen ver-
wachten.

Het contact richting de jeugd-
commissie werd suboptimaal 
genoemd. Weliswaar zijn de lij-
nen met de jeugdcoördinatoren 

kort, maar de cultuur bij senio-
ren is natuurlijk anders en dat 
zorgt soms best voor een cul-
tuurschok. Dit werd eerder ook 
geconstateerd bij overgang van 
mini’s naar jeugd. 

Precies dit is het idee achter de 
ombouw van drie TC’s (senioren 
/ jeugd / mini) naar één commis-
sie Volleybalzaken. We hopen 
zo een betere ontwikkellijn van 
2-18 jaar te kunnen waarmaken. 
De naam Technische Commissie 
past niet meer bij dat idee. Al 
lang geleden is ‘technisch’ eraf 
gehaald bij de jeugd- en mini-
commissie omdat het om veel 
meer gaat dan alleen het tech-
nische deel. Het gaat om alles 
wat met volleyballen te maken 
heeft. Volleybalzaken dus!

Eerder dit jaar lieten we al we-
ten dat de mini- en jeugdcom-
missie zijn samengegaan in de 
nieuwe commissie Volleybalza-
ken Jeugd. En nu hebben we dus 
ook de VZ-senioren. 

Commissie Volleybalzaken is compleet

Zoals elders in deze editie van 
de Groene Flits is geschreven: 
de ombouw van de TC’s naar 
Commissie Volleybalzaken is 
compleet. Vooralsnog zijn er 
VZ-senioren en een VZ-jeugd. 
We zullen zien of dat zo blijft of 
dat er uiteindelijk één commis-
sie is, dus projectmatig werkt. 
Denk dan aan een project 
teamsamenstellingen, project 
NOJK, project Ontwikkellijnen, 
project Trainers opleiden en 
begeleiden. Die laatste twee 
projecten zijn de opdracht voor 
de drie hoofdtrainers jeugd/
mini’s.



Commissie nieuws

De nieuwe commissie VZ be-
staat uit coördinatoren en 
hoofdtrainers. De coördinato-
ren regelen de praktische zaken 
en houden de grote lijnen in de 
gaten. Eigenlijk dus zoals het al-
tijd al was, maar ze houden zich 
niet meer bezig met administra-
tieve zaken of met bijvoorbeeld 
het organiseren van de kampen 
en feesten. Dat wordt gedaan 
door de activiteitencommissie. 
Die valt in ons nieuwe model 
dan onder de kwadrant Vereni-
ging. De administratieve taken 
worden opgepakt vanuit het 

kwadrant Operationele zaken. 
De samenwerking tussen de 
kwadranten zal komend jaar 
steeds beter vorm krijgen.

Nieuwe hoofdtrainer mini’s
Vanaf 1 december is ons team 
van hoofdtrainers compleet. 
Jelle Bosma is de ontbrekende 
schakel tussen Hilda Knaapen 
(2-8 jaar) en Joep van den Dool 
(12-18 jaar). Jelle is geen onbe-
kende bij Alterno. Hij is opge-
groeid bij Alterno en stapte later 
via Talent Team over naar Dyna-
mo H1. Jelle zal op woensdag-

middag één of twee trainingen 
verzorgen en gaat hij met Joep 
en Hilda de breed-motorische 
ontwikkeling van de spelers in 
beeld brengen aan de hand 
van ontwikkelkaarten. Zo bren-
gen we lijn en samenhang in de 
trainingen van de verschillende 
groepen. Daarnaast zullen de 
hoofdtrainers wervingsactivi-
teiten uitvoeren en eventueel 
alternatieve volleybalvormen 
(her)introduceren, zoals zitvol-
leybal en no-jump volleybal.

Coördinatoren VZ-jeugd com-
pleet

Ook de laatste vacature bij de 
coördinatoren is compleet. Da-
niëlle van Hunen gaat samen 
met Evelien Groot Bleumink de 
meisjes 10-14 jaar coördineren. 

Elders in deze Flits stellen zij zich 
voor.

Commissie Volleybalzaken is compleet

Hoe ziet de complete commissie Volleybalzaken eruit?
  

Coördinatoren Hoofdtrainers

Dames / meisjes Heren / Jongens

Senioren Top D1 & H1
Martijn Kist

D1 Randy Derksen
H1 Richard van Rijn

Senioren Hoog D2-6
Marloes Zinnemers

Gina Valenti

H2-3
Wouter Langendijk

12-18 jaar
Joep van den Dool

Senioren Laag D7-11
Inge Rietbergen

Jiska Vlieg

H4-7
Mark Zijlstra

Michiel Kerkhof

Jeugd 14-18 jaar MA-MB
Daphne Broekhuis

JA-JB-JC-JD (N6)
Loïs Valenti

Thom van den Heuvel

Jeugd 10-14 jaar MC-MD (N6)
Evelien Groot Bleumink

Daniëlle van Hunen

8-12 jaar
Jelle Bosma

Jeugd < 10 jaar M/J E-F-G-H (N2-5)
Hilda Knaapen

Harald Veeneman

2-8 jaar
Hilda Knaapen

Verantwoordelijke bestuursleden: Suzanne Klumper + Rob van den Dool



Actie nieuws

WENZ  toernooi zondag 7 januari 2024
De inschrijving is geopend. Teams kunnen zich nu inschrijven voor het leukste recreantentoernooi. Gezelligheid staat voorop en dat heeft 
zich al jaren bewezen. Veel lachen, veel plezier, maar toch ook leuk volleybal. Geef je daarom als recreantenteam, vriendenteam of fami-
lieteam nu direct op. Let op, er moeten wel minimaal 3 dames in het veld staan. Schrijf jouw team nu in; er zijn nog een paar plekken vrij.
https://www.alterno-apeldoorn.nl/webshop/

**

https://www.alterno-apeldoorn.nl/webshop/
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Actienieuws

Zoals gemeld op de ALV wordt 
er begin volgend jaar een gro-
te wens van velen ingevuld.
Er wordt een doorgang ge-
maakt vanuit het clubhuis naar 
de overkapping.
Hierdoor wordt beter gebruik 
gemaakt van de ruimte onder 
de overkapping, zeker in de zo-
mermaanden.
Op de tekening is de doorgang 
ingetekend met twee blauwe 
lijnen.
Hier komt een schuifpui, tus-
sen de twee kolommen in.

Alterno heeft met diverse ac-
ties geld opgehaald om dit al-
les mogelijk te maken.
De acties hebben niet het vol-
ledige bedrag van de totale 
kosten opgeleverd, echter vult 
de EBA het resterende bedrag 
aan.
In het bijzonder wil het be-
stuur Monique Nijhof bedan-
ken voor haar grote inzet om 
dit alles mogelijk te maken.

We zien er naar uit dat alles 
gereed is en speciaal de mooie 
uurtjes waar we dan met ons 
allen meer gebruik kunnen 
gaan maken van de overkap-
ping.
 
Namens het bestuur,
René Steenman

Grote Club Actie

Een beetje raar, dat wel, om 
een Oktoberfest eind novem-
ber te houden. Maar ach, 
feest is feest. Nagenoeg ieder-
een had zich verkleed in dit 
thema. Prachtig om te zien. 
De Deerdnl jurkjes, de leder-
hozen, de hoedjes, sint Bier,….
kosten nog moeite bespaard. 
Teams waren op deze manier 
herkenbaar. Heren 1 won deze 
avond van de nummer 2, en 
helaas verloor D1. Maar dat 
mocht de pret niet drukken, 
bleek later. Onze nieuwe DJ 

Maurice Mahieu liet alle voet-
jes bewegen en iedereen zong 
lekker mee op de stevige mu-
ziek. Het clubhuis was weer 
mooi aangekleed, de barbe-
zetting deed zijn uiterste best 
om iedereen op tijd van zijn 
drankje te voorzien, uiteraard 
na controle van de kleur band-
jes. Ja, want dat is nodig. Wij 
houden ons aan de wettelijke 
richtlijn: onder 18 geen alco-
hol.
 
Een zeer geslaagde avond en 
zeker weer voor herhaling vat-
baar. Dus wie weet, volgend 
jaar weer, maar dan toch echt 
in oktober. 

Novtoberfest: 
wederom een zeer geslaagde avond

In het kader van leuke ru-
brieken uit het verleden heb-
ben we deze opgevist in een 
oud clubblad; “Ik speel de 
bal naar…”. Een variant op de 
sneeuwbal of ik pass de bal 
naar…super grappig vonden 
wij zelf. We hopen op die ma-
nier weer wat meer verhalen 
van teams te lezen in de Groe-
ne Flits. 

Wat staat je te doen als de bal 
naar jou wordt gespeeld? Net-
jes behandelen uiteraard en 
weer verder spelen. 
Waarover kun je schrijven? Dat 
kan eigenlijk van alles zijn: het 
plezier op de trainingen, het 
belangrijkste wat jullie probe-
ren te leren, een bijzonder tea-
muitje of eigenaardigheden van 
teamleden. Kortom, alles wat 
als vermaak kan dienen voor 
leden van onze mooie vereni-
ging. We verwachten echt geen 
literaire epistels, nee hoor, ge-
woon een paar leuke alinea’s 
met interessante weetjes over 
het team.
Je sluit af met het noemen van 
het team waar je de bal naar 
verder speelt. Vaker dan 3x spe-
len mag!!
Wie zorgt ervoor dat de trai-
ners / spelers van het team de 
bal netjes spelen? De coördina-
toren natuurlijk, zo komen ze 
ook weer even in beeld bij de 
teams. Leuk toch?

De eerste bal wordt gelijk twee 
keer gespeeld: Ik speel de bal 
naar Heren 4 en naar Meisjes 
A1! 

Terug van weggeweest: 
“Ik speel de bal naar…”

Al jaren onze trouwe leveran-
cier. Door oliebollen of appel-
beignets te bestellen via onze 
webshop, levert dat  Alterno 
een leuke bijdrage op.  Bestel 
de oliebollen/appelbeignets 
via onze webshop. Dat levert 
voor Dros Alterno een leuke 
bijdrage op. En…. Niet geheel 
onbelangrijk, je hoeft niet in 
de rij te staan bij de bakker. 
Ga naar https://www.alter-
no-apeldoorn.nl/webshop/
Uiterste besteldatum is 28 
december. Op 30 december 
kunnen we worden afgehaald 
in ons clubhuis tussen 10 en 
12 uur.
En nog een extra zakcentje 
voor de jeugd en mini’s

En wat ook nog een aardig-
heid is? Voor onze jeugd- en 
mini-spelers is er nog wat te 
verdienen. Vraag opa en oma, 
buurman en buurvrouw, an-
dere bekenden en familiele-
den, om via jou de oliebollen 
te bestellen. Per zak die jij be-
steld via onze webshop krijg je 
maar liefst 50 cent. Hoe leuk 
is dat??!!
Maak gebruik van deze ver-
zamellijst, zodat je alles in 1 
overzicht hebt en ze na het 
ophalen bij ons clubhuis, ge-
makkelijk kunt uitdelen. Let 
op, doe de bestelling, nadat je 
je lijst compleet hebt, via onze 
webshop. Bij het ophalen ont-
vang je je verdiende ‘zak’geld. 

Ook dit jaar weer heerlijke oliebollen en 
appelbeignets van bakkerij TOET

https://www.alterno-apeldoorn.nl/webshop/
https://www.alterno-apeldoorn.nl/webshop/

